



4D3N BALI DOLPHIN

4天3夜巴厘岛-海豚 (DPSFNE)



DAY 1 ARRIVAL DENPASAR-ULUWATU ANCIENT TOUR 抵达巴厘岛-乌鲁瓦图 (D)

Upon arrival at Ngurah Rai International airport Bali, you will be meet and greet by assigned tour guide. Then, visit to Uluwatu Temple which is located at the southern of Bali to catch the wonderful view of the sunset on the blue oceans. After that, dinner at local restaurant. After dinner, transfer to hotel for check in.

抵达巴厘岛国际机场，由当地导游负责接送，接着前往乌鲁瓦图庙观光，位于巴厘岛南部的这座古庙，是个观赏夕阳的最佳选择，接着前往当地餐馆享用晚餐，然后回酒店休息

DAY 2 UBUD MARKET – LOVINA BEACH 乌布市场-罗威那海滩 (B/L/D)

Breakfast at hotel. Then, visit Villages of Celuk , Village of Mas. Free for shopping Ubud market and art gallery to find a wide range of traditional products at a real bargain. Enjoy Crispy Duck Lunch at local restaurant. Next, transfer direct to Lovina and dinner will be served at local restaurant in Lovina. After that, transfer to hotel for check in.

早餐后，启程前往苏鲁村和马斯村，接着在乌布市场购物，在那里售卖各种当地艺术和手工艺品，午餐前往当地餐馆享用脆皮烤鸭，接着再到罗威那海滩享用晚餐，晚餐后回酒店休息

DAY 3 DOLPHIN WATCHING – BEDUGUL – TANAH LOT 观赏海豚-伯度库-海神庙 (B/L/D)

The day start early morning around 5.30 am for Dolphin watching at Lovina beach black sand, back to the hotel for breakfast and get ready to check out from hotel. Proceed to visit a traditional fruit market at Candi Kuning Bedugul then Ulundanau Temple. Then, lunch at local restaurant. After lunch next tour to Tanah Lot Temple a temple which is surrounded by rock where you can see holy snake as a guard of Tanah lot and the one signature of Bali. Dinner will be served at local restaurant (BBQ Jimbaran). After that, transfer to hotel for check in.

凌晨 530 分到罗威那沙滩捕抓海豚的身影，接着回酒店享用早餐，准备前往伯度库附近当地水果市场，接着从那里出发至乌鲁寺在当地餐馆享用午餐，午餐后出发至著名的海神庙游览，整座寺庙被岩石围绕，也能看到守卫海神寺的圣蛇，接着前往 Jimbaran 享用晚餐，再回酒店休息

DAY 4 DENPASAR – DEPARTURE 巴厘岛返回 (B)

Breakfast at hotel. Then, check out and transfer to Hawaii Ole-Ole for short shopping before proceed to airport for your departure flight.

在酒店享用早餐后，有一段时间前往夏威夷市场购物，然后再从机场准备回程

REMARK 备注:

****Tipping for English Speaking Guide RM40/pax 英文讲解导游司机小费 RM40/人**

****Tipping for Mandarin Speaking Guide RM60/pax 中文讲解导游司机小费 RM60/人**